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SAFETY INFORMATION
1.	 Please read these instructions carefully before you start installation 

and assembly.
2.	 Keep all information and instructions in a safe place.
3.	 Follow the instructions.
4.	 Observe all safety warnings. Never remove safety warnings or other 

information from the equipment.
5.	 Be attentive when setting up the product and protect yourself from injury.
6.	 This product is intended for indoor use only. Using it outdoors could lead 

to product failure and personal injury.
7.	 Do not modify this equipment.
8.	 Comply with all applicable disposal laws in your country. During disposal 

of packaging, please separate plastic and paper/cardboard.
9.	 Plastic bags must be kept out of reach of children.
10.	If you have any questions refering to this instruction or any warnings, 

please contact your local distributor.

MANUFACTURER’S WARRANTY & LIMITATION OF LIABILITY 
You can find our current warranty conditions and limitation of liability at: 
https://cdn-shop.adamhall.com/media/pdf/MANUFACTURERS-DECLARA-
TIONS_GRAVITY.pdf
To request warranty service for a product, please contact Adam Hall GmbH, 
Adam-Hall-Str. 1, 61267 Neu Anspach / Email Info@adamhall.com /
49 (0) 6081 / 94 19-0

            PROPER DISPOSAL OF THIS PRODUCT 
(WASTE ELECTRICAL AND ELECTRONIC EQUIPMENT) 
(Valid in the European Union and other European countries with waste 
separation) 

This symbol on the product, or the documents accompanying the product, 
indicates that this appliance may not be treated as household waste. This is 
to avoid environmental damage or personal injury due to uncontrolled waste 
disposal. Please dispose of this product separately from other waste and 
have it recycled to promote sustainable economic activity.

VERSATILE SWIVEL ARM 
WITH CENTRAL LOCKING MECHANISM
VARI®-ARM M 14 · MEDIUM

FEATURES
• 	Swivel arm for free arrangement of equipment

• 	Sturdy steel construction 

• 	One main adjustment screw for loosening and tightening all joints

• 	2 x 1/4” thread 

•	 For live & studio musicians, videographers, podcasters & 
	 YouTubers & Co.

DESCRIPTION
In the past, if you wanted to produce music, videos or other content profession-
ally, you had to go to specialised studios. Today, podcasts and YouTube videos 
for millions of followers and even international hit albums are recorded either at 
home or spontaneously on the road. It doesn’t take much anymore. However, 
it is crucial that the remaining equipment is as flexible and well thought-out as 
possible.

With the VARI®-ARM M 14, Gravity® has created such an universal tool that 
allows you to use a wide variety of equipment - from an action cam to a mobile 
recorder - almost anywhere and in any direction in a matter of seconds.

The VARI®-ARM M 14 is an innovative mounting arm with three joints that allow 
you to move your equipment freely and precisely into any desired position. Its 
main feature:

Only one adjusting screw is needed to lock and unlock all three joints. As soon 
as you have found your desired position, you tighten the locking screw and the 
position of the VARI®-ARM M 14 is held tight and safe.

Both ends of the VARI®-ARM M 14 have 1/4” threads on which you can attach 
almost any camera, handheld recorder or smartphone holder on the market. 
You can then screw the VARI®-ARM to a Super Clamp with a 1/4” mount and fix 
your equipment to a truss in the studio or on stage.

As a universal tool for your creative purposes, there are hardly any limits to the 
VARI®-ARM M 14’s usability.

Product number GMAVARIARMM14 

Product type Microphone Accessories

Type Vari-Arm

Material Steel

Color Black

Threaded connector 1/4"

Interchangeable rings 1x 15 mm

Black ring pack included Yes

Dimensions 290 mm x 70 mm x 20 mm

Weight 0.29 kg

SPECIFICATIONS
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SICHERHEITSHINWEISE
1.	 Bitte lesen Sie diese Bedienungsanleitung sorgfältig, bevor Sie mit der Mon-

tage und dem Aufbau beginnen.
2.	 Bewahren Sie alle Informationen und Anleitungen an einem sicheren Ort auf.
3.	 Folgen Sie den Anleitungen.
4.	 Beachten Sie stets alle Sicherheitshinweise. Entfernen Sie niemals 

Sicherheitshinweise oder andere Informationen von dem Produkt.
5.	 Seien Sie beim Aufbauen des Produkts aufmerksam und schützen sich 

vor Verletzungen.
6.	 Dieses Produkt ist ausschließlich für den Einsatz in Innenräumen bestimmt. 

Der Einsatz im Außenbereich kann zu Schäden am Produkt und zu 
Personenschäden führen.

7.	 Nehmen Sie keine Veränderungen an diesem Produkt vor.
8.	 Beachten Sie bei der Entsorgung die in Ihrem Land geltenden Gesetze. Tren-

nen Sie bei der Entsorgung bitte Kunststoff und Papier bzw. 
Kartonagen voneinander.

9.	 Kunststoffbeutel müssen außer Reichweite von Kindern aufbewahrt werden.
10.	Falls Sie Fragen zu dieser Anleitung oder zu den Sicherheitshinweisen ha-

ben, wenden Sie sich bitte an Ihren Fachhändler/Vertrieb.

HERSTELLERGARANTIE & HAFTUNGSBESCHRÄNKUNG 
Unsere aktuellen Garantiebedingungen und Haftungsbeschränkung finden Sie 
unter: https://cdn-shop.adamhall.com/media/pdf/MANUFACTURERS-DECLA-
RATIONS_GRAVITY.pdf

Im Service Fall wenden Sie sich bitte an Adam Hall GmbH, Adam-Hall-Str. 1, 
61267 Neu Anspach / E-Mail Info@adamhall.com / +49 (0)6081 / 94 19-0

 KORREKTE ENTSORGUNG DIESES PRODUKTS  
(Gültig in der Europäischen Union und anderen europäischen Ländern mit Mülltren-
nung) Dieses Symbol auf dem Produkt oder dazugehörigen Dokumenten weist darauf 
hin, dass das Gerät am Ende der Produktlebenszeit nicht zusammen mit dem nor-

malen Hausmüll entsorgt werden darf, um Umwelt- oder Personenschäden durch unkontrol-
lierte Abfallentsorgung zu vermeiden. Bitte entsorgen Sie dieses Produkt getrennt von anderen 
Abfällen und führen es zur Förderung nachhaltiger Wirtschaftskreisläufe dem Recycling zu. 
Als Privatkunde erhalten Sie Informationen zu umweltfreundlichen Entsorgungsmöglichkeiten 
über den Händler, bei dem das Produkt erworben wurde, oder über die entsprechenden re-
gionalen Behörden. Als gewerblicher Nutzer kontaktieren Sie bitte Ihren Lieferanten und prüfen 
die ggf. vertraglich vereinbarten Konditionen zur Entsorgung der Geräte. Dieses Produkt darf 
nicht zusammen mit anderen gewerblichen Abfällen entsorgt werden. 

FEATURES
•	 Gelenk-Arm zur freien Ausrichtung von Equipment
• 	Stabile Stahlkonstruktion
• 	Fixieren und Lösen aller Gelenke über eine zentrale Stellschraube
• 	2 x 1/4“ Gewinde
• 	Für Live- & Studiomusiker, Foto- & Videografen, Podcaster 
	 & YouTuber u.v.m.

BESCHREIBUNG
Wer früher professionell Musik, Videos oder andere Inhalte produzieren wollte, 
musste spezialisierte Studios aufsuchen. Heute werden Podcasts und YouTube-
Videos für Millionen Follower und sogar internationale Hit-Alben wahlweise zu-
hause oder spontan unterwegs aufgenommen. Dazu braucht es nicht mehr viel. 
Entscheidend ist jedoch, dass das verbleibende Equipment so flexibel und durch-
dacht wie möglich ist.

Mit dem VARI®-ARM M 14 hat Gravity® solch ein universelles Werkzeug geschaffen, 
dass es dir ermöglicht, unterschiedlichste Geräte – von der Action-Cam bis zum 
mobilen Recorder oder einer DSLM Kamera – nahezu überall und in jeder Ausrich-
tung in Sekundenschnelle einzusetzen.

Der VARI®-ARM M 14 ist ein innovativer Montage-Arm mit drei Gelenken, über die 
du dein Equipment komplett frei und präzise in jede gewünschte Position bringen 
kannst. Der Clou:

Es braucht nur eine Stellschraube, um die drei Gelenke festzustellen und wieder zu 
lösen. Sobald du deine Wunschposition gefunden hast, drehst du die Stellschraube 
fest und alle Elemente des VARI®-ARM M 14 bleiben fest und sicher in Position.

An beiden Enden des VARI®-ARM M 14 sitzen jeweils 1/4”-Gewinde, auf welche 
du nahezu jede auf dem Markt befindliche Fotokamera, Handheld-Recorder oder 
Smartphone-Halterung anbringen kannst. Anschließend kannst du den VARI®-ARM 
an eine Super Clamp mit ¼“ Aufnahme schrauben und so dein Equipment im 
Studio oder auf der Bühne an einer Traverse fixieren.

Als universelles Werkzeug für deine kreativen Anwendungen sind der Einsetzbarkeit 
des VARI®-ARM M 14 kaum Grenzen gesetzt.

VIELSEITIGER GELENK-ARM 
MIT ZENTRALEM FESTSTELL-MECHANISMUS
VARI®-ARM M 14 · MEDIUM

Product number GMAVARIARMM14 

Produktart Mikrofonzubehör

Typ Vari-Arm

Material Stahl

Farbe Schwarz

Gewindeanschluss 1/4"

Austauschbare Ringe 1x 15 mm

Schwarzer Ringsatz inklu-
diert

Ja

Abmessungen (LxBXH) 290 mm x 70 mm x 20 mm

Gewicht 0,29 kg

SPEZIFIKATION


